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Protokół Nr X/19 

z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

odbytej w dniu 6 czerwca 2019 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu 
 

 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 900 i trwały do godz. 1147. 

Przewodniczący obrad: Antoni Malinowski 

Protokolant: Wioleta Kierska. 

 

Radni obecni na sesji: 
1. Binaś Jan Krzysztof  

2. Czarnecka Aneta Joanna  

3. Dybowski Przemysław  

4. Kietliński Stanisław Szczepan   

5. Koc Krzysztof  

6. Kosk Zygmunt Józef  

7. Łopaciuk Tadeusz  

8. Malinowski Antoni  

9. Niemyjska Dorota  

10. Radziszewska Maria Jadwiga 

11. Wilkowska Katarzyna Sylwia  

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca; 

 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy; 

 Mecenas – Dorota Matulewicz-Dzienis; 

 sołtysi oraz przewodniczący zarządów osiedlowych - lista obecności stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu; 

 kierownicy, dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych oraz zaproszeni goście – 

lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu; 

 mieszkańcy miasta i gminy Ciechanowiec. 

 

Ad pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski. 

Wiceprzewodniczący Rady powitał radnych Rady Miejskiej, Pana Burmistrza Eugeniusza 

Święckiego, Radnych Rady Powiatu, Skarbnika Gminy, Radcę Prawnego, dyrektorów  

i kierowników gminnych jednostek organizacyjnych, sołtysów i przewodniczących zarządów 

osiedlowych, zaproszonych gości oraz mieszkańców miasta i gminy Ciechanowiec przybyłych 

na sesję.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na 15 radnych Rady Miejskiej na sesji 

obecnych jest 11 radnych i obrady są prawomocne. 

 

Ad pkt 2  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski przedstawił proponowany porządek 

obrad: 
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1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Raport o stanie Gminy Ciechanowiec za 2018 rok. 

1) przedstawienie raportu o stanie Gminy Ciechanowiec za 2018 rok, 

2) debata nad raportem, 

3) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ciechanowca wotum zaufania. 

7. Przyjęcie „Sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2018 r.” 

1) rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec za 2018 

rok, 

2) rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Ciechanowca za 2018 rok. 

8. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2019 rok, 

2) zmiany Statutu Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE w Ciechanowcu, 

3) przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Ciechanowiec, 

4) Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży. 

9. Informacja z działalności Biblioteki i Ciechanowieckiego Ośrodka Kultury i Sportu za 2018 

rok. 

10. Sprawozdanie z realizacji w roku 2018 Wieloletniego Programu Współpracy  

w latach 2015-2019 Gminy Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 Ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

11. Sprawozdanie z realizacji w roku 2018 Programu współpracy Gminy Ciechanowiec  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

13. Sprawy różne i wnioski. 

14. Zamknięcie obrad. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski zapytał czy są inne propozycje do 

porządku obrad. 

Propozycji nie zgłoszono.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poddał pod głosowanie porządek 

obrad. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Ad pkt 3 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski zgłosił wniosek o przyjęcie protokołu 

z IX sesji bez odczytania. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski zapytał czy są inne propozycje. 
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Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez odczytania. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski stwierdził, że protokół z IX sesji 

został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad pkt 4 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: sprawozdanie  

z pracy Burmistrza między sesjami i poprosił Pana Burmistrza o przedstawienie sprawozdania 

z pracy między sesjami. 

 

Na początku wypowiedzi Pan Burmistrz powitał Radnego Sejmiku Województwa Podlaskiego 

Pana Jerzego Leszczyńskiego oraz Panią Mecenas Dorotę Matulewicz-Dzienis. 

 

W sprawozdaniu Burmistrz Ciechanowca poinformował, że: 

1. zakończono dostawy pomocy dydaktycznych i komputerów do Szkoły Podstawowej  

w Ciechanowcu i Łempicach na kwotę 131 000,00 zł, 

2. zakończyły się trzy postępowania przetargowe na wykonanie elewacji na budynku 

dawnej synagogi w Ciechanowcu – trzy postępowania z uwagi na to, że wszystkie 

przetargi zostały nierozstrzygnięte, ponieważ kwota przewyższała kwotę przeznaczoną 

na realizację tej inwestycji, 

3. obecnie rozpoczęto czwarte postępowanie, w którym oferty można składać do 

11.06.2019 r., 

4. zakończyły się dwa postępowania przetargowe na remont budynku przedszkola  

w Ciechanowcu. Na wykonanie tej inwestycji nie zgłosiła się żadna firma. W dniu 

29.05.2019 r. ogłoszono kolejny już trzeci przetarg. Oferty można składać do 

13.06.2019 r., 

5. w dniu 30.05.2019 r. ogłoszono postępowanie na zagospodarowanie terenu 

rekreacyjno-sportowego przy budynku Szkoły Podstawowej w Ciechanowcu i oferty 

można składać do 14.06.2019 r., 

6. w trakcie opracowań są dwa postępowania na przetargi nieograniczone: Przebudowa 

drogi dojazdowej relacji Kobusy – Radziszewo Stare, jest to łącznie 673 m drogi, 

wartość inwestycji wynosi 146 139,39 zł, w tym dotacja z Urzędu Marszałkowskiego 

66 000 zł. Drugi projekt dotyczy rozbudowy ulicy Wspólnej w Ciechanowcu, łączna 

długość tej ulicy wynosi 814 m, wartość inwestycji to 2 196 991,03 zł, 

7. w ramach Programu „Posiłek w szkole i w domu” zostały złożone dwa wnioski, jeden 

wniosek na kwotę 103 000,00 zł na remont kuchni w Szkole Podstawowej  

w Ciechanowcu i na 31 000,00 zł na modernizację stołówki w  Łempicach, 

8. został złożony wniosek do Ministerstwa Edukacji Narodowej na kwotę prawie 

70 000,00 zł na projekt pn. „Polsko-Gruzińska wymiana młodzieży kluczem do 

przyjaźni narodów, poszerzania wiedzy historycznej, kształtowania postaw 

patriotycznych i budowania postaw tolerancyjnych”, projekt dotyczy uczniów klasy 

VIII i III gimnazjum w Ciechanowcu, 

9. w ramach środków Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego złożono wniosek 

na kwotę 76 000 zł na "Remont i restaurację mogiły zbiorowej żołnierzy Wojska 

Polskiego na terenie Ciechanowca", 
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10. w dniu 04.06.2019 r. złożono do Urzędu Marszałkowskiego dwa wnioski. Pierwszy 

wniosek dotyczył „Budowy inkubatora przedsiębiorczości w Gminie Ciechanowiec” 

na kwotę 6 500 000,00 zł z tego 3 400 000,00 zł przypada na gminę Ciechanowiec, 

pozostałe to gmina Łapy i Perlejewo. Został złożony wniosek na "Budowę sieci 

kanalizacji sanitarnej i wodociągowej na odcinku ul. Wojska Polskiego  

w Ciechanowcu” są to tereny inwestycyjne na kwotę 411 000,00 zł. Z powodu ujęcia 

w „Krajowym Programie Oczyszczania Ścieków Komunalnych na lata 2020” 

Ciechanowiec zgłosił tylko 300 m takiej inwestycji i dopiero w przyszłym roku będzie 

możliwość modernizacji tego projektu i poszerzenia sieci kanalizacyjnej  

i sanitarnej. Brakujące ulice to: Konopnicka, Sosnowa, Świerkowa, Pałacowa, 

Czyżewska, Kuczyńska, Drohicka, Wspólna, Spółdzielcza, Kilińskiego, 

11. trwają dalsze prace nad przygotowaniem wniosków w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Podlaskiego: „Montaż instalacji fotowoltaicznych na 

potrzeby własne w budynkach należących do Gminy Ciechanowiec” i w ramach tego 

projektu przygotowywany jest wniosek na budynek Urzędu Miejskiego, Szkoły 

Podstawowej w Ciechanowcu, Przedsiębiorstwa FARE, Przedszkola, Oczyszczalnia 

Ścieków, budynek Straży Pożarnej w Ciechanowcu, budynek Szkoły Podstawowej w 

Radziszewie Starym i Łempicach, 

12. „Modernizacja Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych wraz  

z wyposażeniem i pojazdami do przewożenia odpadów komunalnych w Gminie 

Ciechanowiec”, wniosek wynosi 2 000 000,00 zł i jest już na ukończeniu. Warunkiem 

otrzymania dofinansowania jest ujęcie obszaru punktów selektywnych zbiórki 

odpadów komunalnych w planie gospodarki odpadami Województwa Podlaskiego na 

lata 2016-2022,  

13. w ramach działania 5.1 „Energia oparta na odnawialnych źródłach energii” projekt 

dotyczący inwestycji w zakresie budowy instalacji ogniw fotowoltaicznych na 

budynkach mieszkalnych. Zostaną wyłożone dla osób chętnych ankiety, które należy 

złożyć do 30.07.2019 r., 

14. rozpoczęto prace nad wnioskiem na odnowę Stadionu Miejskiego w Ciechanowcu  

w ramach Programu Rozwoju Infrastruktury Sportowej. Planowana wartość inwestycji 

to kwota w wysokości 3 500 000 zł,  

15. w trakcie opracowania jest analiza przydatności i możliwości funkcjonowania żłobka 

w Ciechanowcu, 

16. zakończono prace nad zestawem gminnych działek, których właścicielem jest Gmina 

Ciechanowiec. Na wszystkie działki rolne, które nie są dzierżawione, zostanie 

przeprowadzony przetarg ustny w dniu 28.06.2019 r., 

17. przygotowano również zestawienia działek, które nie mają uregulowanego prawnego 

właściciela, a Gmina Ciechanowiec jest użytkownikiem tych gruntów, 

18. został złożony wniosek do Powiatu Wysokomazowieckiego o przekazanie dla Gminy 

Ciechanowiec budynku Przedszkola w Ciechanowcu i planowany termin przekazania 

to lipiec 2019 r., 

19. została utworzona na Miejskim Portalu Internetowym zakładka, w której znajdują się 

informacje o ofertach inwestycyjnych. Można tam znaleźć informację o terenach 

inwestycyjnych pod działalność usługową lub produkcyjną, 

20. został sporządzony „Raport o stanie gminy Ciechanowiec za 2018 rok”, 

21. został złożony wniosek w ramach Programu Erasmus+ „Międzynarodowe podnoszenie 

kwalifikacji zawodowych kluczem do wysokiej jakości kształcenia” 

 i jest to wyjazd 34 nauczycieli Szkoły Podstawowej w Ciechanowcu i Łempicach do 

Hiszpanii, Malty i Grecji. Wniosek uzyskał już pozytywną ocenę formalną, 

22. w dniu 28 maja w Starostwie Powiatowym w Wysokiem Mazowieckiem,  

w obecności Wojewody Podlaskiego Pana Bohdana Paszkowskiego została podpisana 

umowa o dofinansowanie inwestycji dotyczącej rozbudowy ul. Wińskiej, w ramach 
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Funduszu Dróg Samorządowych. Gmina Ciechanowiec otrzymała dofinansowanie  

w wysokości 274 000,00 zł, 

23. w dniu 30 maja przez pracowników Urzędu Miejskiego została przeprowadzona 

kontrola na targowisku, dotycząca przestrzegania regulaminu targu Miejskiego  

w Ciechanowcu, kontrola ta również trwa w dniu dzisiejszym. Kwota uzyskana ze 

sprzedaży biletów po kontroli w ubiegły czwartek stanowi kwotę najwyższą od trzech 

lat i wynosi prawie 6 000,00 zł, 

24. gmina Ciechanowiec, w ramach środków Urzędu Marszałkowskiego woj. Podlaskiego 

Departamentu Infrastruktury i Transportu otrzymała 47 500,00 zł dofinansowania na 

mundury specjalne dla Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Ciechanowcu, 

25. do złożenia w 2020 roku zostały przygotowywane kolejne wnioski na dofinansowanie 

w ramach Funduszu Dróg Samorządowych remontów ulic Wojska Polskiego, 

Spółdzielczej oraz drogi we wsiach: Ciechanowczyk, Przybyszyn, Wojtkowice-Glinna 

oraz w ramach Funduszu Ochrony Gruntów, we wsi Kosiorki – Kolonia. Przedstawione 

drogi i ulice zostały wytypowane przez radę na jej wspólnym posiedzeniu,  

26. zostały przeprowadzone zapytania ofertowe na wykonanie dokumentacji projektowo-

kosztorysowej na przebudowę drogi gruntowej gminnej przy ulicy Sienkiewicza oraz 

przy ulicy Kuczyńskiej, 

27. w dniu 5 czerwca w ramach Programu Odnowy Wsi, razem z Panią Skarbnik została 

podpisana umowa na dofinansowanie w sołectwie Wojtkowice Stare na kwotę 

31 000,00 zł. Wniosek ten zakłada zakup profesjonalnego nagłośnienia, które będzie 

służyło zarówno dla mieszkańców wsi Wojtkowice, jak również na wszelkie 

uroczystości w Gminie Ciechanowiec,  

28. 29 kwietnia w Rajgrodzie odbyło się spotkanie z Marszałkiem Województwa 

Podlaskiego, w sprawie finansowania Samorządowego Programu Dróg Lokalnych  

i rozwoju województwa podlaskiego, 

29. w dniu 3 maja odbyły się uroczyste obchody tego święta. Burmistrz podziękował 

mieszkańcom, radnym, sołtysom, strażom pożarnym, myśliwym oraz pracownikom 

Urzędu Miejskiego za organizację Święta 3 Maja oraz Pani Dyrektor 

Ciechanowieckiego Ośrodka Kultury i Sportu za organizację tej uroczystości jak 

również organizację obchodów 111-stej rocznicy powstania orkiestry dętej w 

Ciechanowcu, 

30. 14 maja odbyło się spotkanie z Dyrektorem Caritas Diecezji Drohiczyńskiej  

w Sokołowie w sprawie zagospodarowania budynku po Szkole podstawowej  

w Kocach-Schabach i taka możliwość się pojawiła, Dyrektor jeszcze ma podjąć 

decyzję czy podejmie się zadania przejęcia tego budynku, 

31. 20 maja odbyło się spotkanie z Dyrektorem Polskiej Spółki Gazowniczej w sprawie 

gazyfikacji Ciechanowca i gmina Ciechanowiec jest już ujęta przez PSG do 

zgazyfikowania. Wpłynęło już stosowne pismo w tej sprawie, gdzie gmina 

Ciechanowiec ma za zadanie przeznaczyć działkę o powierzchni 3 000 m2 na budowę 

tzw. wyspy. Przygotowywana jest już w tej chwili dokumentacja sieci gazu  

w mieście. Wstępna pierwsza wersja jest to 10 km tej sieci, jeżeli cała dokumentacja  

i wszystkie formalności zostaną wykonane jeszcze w tym roku i nie będzie żadnych 

przeszkód to jest nadzieja, że w przyszłym roku w okresie zimowym gaz w mieści już 

popłynie, 

32. Odbyło się spotkanie z Prezesem firmy PRONAR w sprawie możliwości inwestycji tej 

firmy w Ciechanowcu. Pan Prezes dosyć optymistycznie patrzy na Ciechanowiec, więc 

trzeba czekać na jego decyzję, 

33. 23 maja wspólnie z Panią Skarbnik odbyło się spotkanie z właścicielem firmy 

„Łuniewscy” w sprawie zbycia budynku po firmie „Stół Polski”. Wiązało to się 
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głównie z umorzeniem podatków dla tej firmy. Sprawa ta została pozytywnie 

załatwiona i wkrótce prawdopodobnie zakład będzie już funkcjonował, 

34. 28 maja odbyło się spotkanie z kierownikiem firmy Unibud w sprawie utwardzenia jak 

też naprawy drogi w miejscowości Malec,  

35.  5 czerwca zostały przeprowadzone rozmowy z Prezesem firmy Trak w sprawie 

naprawy drogi w Skórcu, 

36. W przyszłym tygodniu ruszyć ma utwardzenie drogi Skórzec-Czarkówka, 

37. Wpłynęło pismo z PKS Nova w sprawie przywrócenia transportu Białystok-

Ciechanowiec-Warszawa. Będą dwa autobusy, jeden będzie wyjeżdżał 7:06 i wracał o 

godz. 17:19, natomiast drugi będzie wyjeżdżał 15:12 i wracał o godz. 21:28, 

38. Poinformował, że w koszach znajdujących się na terenie miasta giną wkłady metalowe. 

W tej chwili zginęło 9, 

39. Zakończył się remont pomieszczeń po byłej bibliotece i w okresie wakacji zostaną one 

zagospodarowane przez referat inwestycji, 

40. Pojawiły się problemy z firmą Sanito i z prawidłowym funkcjonowaniem kolektorów 

słonecznych, 

41. Sporo czasu pochłonęła organizacja wyborów do europarlamentu, 

 

W swojej wypowiedzi Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki poinformował również o sprawie 

dotyczącej pirolizy opon. Wszystko to było spowodowane ogłoszeniem na stronie internetowej 

informacji dotyczących terenów inwestycyjnych oraz budynków do wynajęcia, w których 

inwestorzy mogliby rozpocząć działalność gospodarczą. Pojawiło się dużo telefonów i zaczęły 

do urzędu wpływać oferty. Niestety z braku dobrego dojazdu, mediów firmy inwestycyjne nie 

chcą działać na terenie gminy Ciechanowiec. Jedna z firm złożyła całą dokumentacje dotyczącą 

funkcjonowania zakładu i właśnie była to firma zajmująca się pirolizą opon, jednak po 

rozpatrzeniu tej oferty podjęto decyzję, iż firma ta nie może funkcjonować w takiej lokalizacji. 

Nie mniej jednak pisma zostały wysłane do właścicieli wszystkich sąsiednich działek, 

ponieważ procedura musiała zostać rozpoczęta. Firma dostała pismo z odpowiedzią, której 

treścią było to, iż gmina nie jest zainteresowana funkcjonowaniem tego typu obiektów w tym 

terenie. W związku z tym firma poprosiła  

o wskazanie innego miejsca. Teren, który został zaproponowany to wysypisko śmieci, niestety 

jest to teren o małej powierzchni i nie ma tam dobrego dojazdu, dlatego firma zrezygnowała. 

Zgłosiły się osoby prywatne, które chcą zbyć tereny swoich gruntów na tę działalność. Pan 

Burmistrz Eugeniusz Święcki poinformował również, iż tereny, które są do zbycia znajdują się 

poza miastem i dodał, że nie wie jak zakończy się procedura  

z prywatnymi działkami. Pan Burmistrz odniósł się również do obwodnicy Ciechanowca, 

powiedział, że w miarę możliwości pełnione są czynności, zmierzające do przyspieszenia jej 

budowy, gdyż po oddaniu drogi do Siemiatycz w mieście pojawi się duży ruch samochodów 

ciężarowych. Dodał, że zbliża się okres letni i z racji tego przygotowywana jest wyspa, zalew 

jak i ośrodek sportowo-rekreacyjny, na koniec dodał, że został postawiony zakaz wjazdu na 

wyspę. Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski podziękował Panu 

Burmistrzowi za obszerną wypowiedź, a także powitał przybyłą w trakcie Radną Powiatu 

Wysokomazowieckiego Cecylię Szmurło oraz Radnego Sejmiku Województwa Podlaskiego 

Jerzego Leszczyńskiego. 

 

Ad pkt 5 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: interpelacje  

i zapytania radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poinformował, że w okresie między 

sesjami interpelacje nie wpłynęły. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski zapytał, czy radni zgłaszają 

interpelacje lub zapytania.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Zygmunt Józef Kosk zwrócił się z pytaniem i powiedział, 

że gmina mogła wystosować dwa wnioski o dofinansowanie w sprawie odnowy wsi, dodał, że 

wie, iż wniosek złożony przez sołectwo Wojtkowice Stare został pozytywnie rozpatrzony, zaś 

zapytał co stało się z wnioskiem trzech sołectw z Winny w sprawie odnowy wsi, ponieważ nie 

ma na ten temat żadnej odpowiedzi.  

 

Z kolejnym pytaniem zgłosił się Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw 

Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś i zapytał, dlaczego tak późno włączane jest 

oświetlenie miasta. Drugą spraw, o którą zapytał jest sprawa dotycząca przejęcia parku przez 

gminę znajdującego się obok Przedszkola. Dodał też, że nocami przekręcane są o 180 stopni 

znaki drogowe, co wprowadza w błąd kierowców, szczególnie tych, którzy nie są  

z Ciechanowca.  

Radny Krzysztof Koc poprosił Pana Burmistrza o wyjaśnienie kwestii związanej ze sprawa 

rehabilitacji w Ciechanowcu. 

Głos zabrał również Radny Sejmiku Województwa Podlaskiego Pan Jerzy Leszczyński  

i powiedział, że wraz z Urzędem Marszałkowski Gmina Ciechanowiec realizuje dużo 

projektów, między innymi jest to wsparcie Ochotniczej Straży Pożarnej, droga dojazdowa do 

wsi Kobusy – Radziszewo Stare, odnowa wsi, świetlica w Wojtkowicach Starych to działania, 

które sejmik na ostatniej sesji zatwierdził. Dodał, że bardzo się z tego powodu cieszy. 

Kontynuując wypowiedź powiedział, iż wczoraj obyły się konsultacje dotyczące przejścia 

rurociągu, który ma w przyszłości przebiegać przez naszą gminę i zwrócił się z pytaniem do 

Pana Burmistrza, czy będzie on prowadził rozmowy, gdyż wie, że w Malcu ma powstać stacja, 

która będzie umożliwiała podłączenie się do tego rurociągu i że w przyszłym roku może 

popłynąć już gaz. Powiedział, że podłączenie się do gazociągu da możliwości dla osiedlenia się 

na terenie gminy Ciechanowiec inwestorów. Dodał, że składał interpelacje odnośnie PKS 

Nova, żeby te połączenia wróciły do Ciechanowca i poinformował, że bardzo się cieszy z 

informacji przedstawionej przez Pana Burmistrza. Odniósł się jeszcze do obwodnicy 

Ciechanowca i powiedział, że jeżeli został już stworzony projekt to trzeba teraz zrobić 

wszystko, aby ta inwestycja jak najszybciej została zrealizowana. Dodał, że będzie zabiegał ze 

swojej strony, żeby plan ten ująć w budżecie na przyszły rok.  Powiedział, że warto myśleć o 

możliwości przyłączania się do gazociągu, ponieważ daje to szansę rozwoju Ciechanowca. 

 

W odpowiedzi na wypowiedź Pana Jerzego Leszczyńskiego Pan Burmistrz powiedział, że 

odnośnie rurociągu została zmieniona firma, która zajmie się budową gazociągu  

w Ciechanowcu i jest to firma „PSG”. Ich sugestią jest to, by w przyszłości przyłączyć się do 

głównego rurociągu w Malcu by popłynął w Ciechanowcu gaz ziemny. Odnośnie PKS Nova 

Pan Burmistrz podziękował Panu Radnemu za wnioskowanie do firmy. W tej sprawie został 

też złożony protest samorządu gminy i również w związku z tym protestem została otrzymana 

taka odpowiedź.  

 

Ad pkt 6 ppkt 1 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: Przedstawienie 

Raportu o stanie gminy Ciechanowiec za 2018 rok. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poprosił Pana Burmistrza  

o omówienie Raportu.  

 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki powiedział, iż ustawa o samorządzie gminnym po raz 

pierwszy w tym roku nałożyła na Burmistrza obowiązek opracowania Raportu o stanie gminy 
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za poprzedni rok budżetowy. Raport gromadzi wiele informacji z dziedziny funkcjonowania 

gminy Ciechanowiec, jej instytucji, jednostek organizacyjnych. Informacje zostały zebrane od 

pracowników Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu, jednostek organizacyjnych i innych 

instytucji. Dodał, iż są one źródłem informacji o stanie naszego miasta jak i całej gminy 

Ciechanowiec. W raporcie przedstawione zostało podsumowanie działalności Burmistrza  

w roku poprzednim. Zawiera on również szeroki zestaw informacji statystycznych, ilościowych 

oraz jakościowych dotyczących wszystkich działań gminy, infrastruktury, komunikacji, usług 

publicznych, działań lokalnych. Poinformował, że rok 2018 wiązał się dla gminy Ciechanowiec 

ze zmianą na stanowisku Burmistrza Ciechanowca, która zaszła ze względu na decyzję 

mieszkańców i została wyrażona 4 listopada 2018 roku. Poinformował, iż z dniem 22 listopada 

objął funkcję Burmistrza Ciechanowca zastępując na tym stanowisku Pana Mirosława Reczko. 

Dodał, że Gmina Ciechanowiec ma trudną sytuację finansową, na co składa się dług w 

wysokości ponad 10 mln zł. Systematycznie wdrażane są działania zmierzające do zwiększenia 

dochodów i możliwości inwestycyjnych. Dodał, że nie jest rzeczą łatwą, aby w kilka miesięcy 

nadać nowy kierunek rozwoju, przyspieszyć procesy inwestycyjne, dbać o zrównoważony 

rozwój gminy. Poinformował, że od pierwszego dnia urzędowania starał się zaspokoić 

oczekiwania mieszkańców. Poinformował też, że są nowe, kolejne duże wyzwania, na które 

trzeba szukać dofinansowania z różnych źródeł. Przygotowywane są projekty, które będą 

realizowane przy wsparciu finansowym ze źródeł zewnętrznych i są to między innymi projekty 

drogowe. Raport o stanie gminy zamieszczony jest na bipie Urzędu Miejskiego, który 

opracowany został po raz pierwszy w historii naszego samorządu i jest wynikiem współpracy 

pracowników Urzędu Miejskiego i jednostek organizacyjnych gminy. Pan Burmistrz Eugeniusz 

Święcki poinformował również, że raport jest bardzo obszerny i dodał, że można się z nim 

dokładnie zapoznać na stronie internetowej Urzędu jak również w Biurze Obsługi Rady 

Miejskiej. Pan Burmistrz w celu ogólnego zapoznania z raportem przedstawił jego spis treści 

oraz odczytał zawartą na końcu analizę SWOT Gminy Ciechanowiec. Dodał też, że raport 

zawiera wykaz wszystkich zadań, które były zgłaszane przez sołtysów na spotkaniach 

wyborczych, składane na piśmie oraz jako wnioski składane przez radnych. Zostało to zebrane 

i zawarte w jednym dokumencie. Poinformował, że plan ten nie zostanie wykonany w całości, 

ponieważ gmina nie ma tak dużych możliwości wkładu własnego. Na koniec powiedział, że ma 

nadzieję, iż obecna reforma oświaty oraz inne działania, które zostaną wdrożone w urzędzie i 

w innych jednostkach przyniosą zyski i przyczynią się do wzrostu dochodów własnych. Na 

koniec zapytał czy są pytania do raportu. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski podziękował Panu Burmistrzowi za 

omówienie raportu i dodał, że na stronie internetowej Urzędu Miejskiego razem z raportem 

dołączona był informacja dotycząca możliwości uczestniczenia mieszkańców gminy  

w debacie nad raportem pod warunkiem, że do wczoraj, do chwili zamknięcia urzędu zostanie 

przez nich złożona deklaracja o dzisiejszym uczestnictwie w debacie. Zgłoszenia takie nie 

wpłynęły. Wiceprzewodniczący zapytał czy ktoś z radnych chce zabrać głos.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski udzielił głosu Przewodniczącemu 

Komisji Oświaty Janowi Krzysztofowi Binasiowi. 

Przewodniczący Komisji Oświaty Jan Krzysztof Binaś odniósł się do wypowiedzi Pana 

Burmistrza, w której poinformował o powstaniu jednostki w urzędzie do współpracy z 

przedsiębiorcami i powiedział, że już za poprzedniej kadencji takie wnioski były składane, aby 

spotykać się z przedsiębiorcami Ciechanowca, w celu omówienia problemów i wyjaśnienia 

spraw. Dodał, że takie spotkania byłyby zasadne.  

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki powiedział, że spotkanie takie było zorganizowane jednak 

przyszło na nie tylko trzech przedsiębiorców. Poinformował, że planuje spośród 

przedsiębiorców powołać radę gospodarczą, która będzie funkcjonowała przy Urzędzie 
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Miejskim. Rada ta będzie składała się tylko z przedsiębiorców i będzie pełniła funkcję 

doradczą, której zadaniem będzie wspieranie Burmistrza w rozwoju gospodarczym gminy.  

 

Wiceprzewodniczący Rady miejskiej Antoni Malinowski zapytał czy są jeszcze pytania lub 

uwagi. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Raport o stanie gminy- stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 2 

Nie wpłynęły zgłoszenia do debaty. 

 

Ad pkt 6 ppkt 3 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: rozpatrzenie  

i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ciechanowca wotum zaufania. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poprosił Przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii i wniosków. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu, Jan Krzysztof Binaś 

powiedział, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenie  

i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ciechanowca wotum zaufania. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego, Zygmunt Józef Kosk 

powiedział, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenie i 

podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ciechanowca wotum zaufania. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, Aneta Joanna Czarnecka powiedziała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenie i podjęcie uchwały  

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ciechanowca wotum zaufania. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady miejskiej Antoni Malinowski odczytał i poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ciechanowca wotum zaufania. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ciechanowca wotum zaufania.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, 

Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna Sylwia Wilkowska 

NIEOBECNI (4) 

Marek Karolewski, Agata Koc, Włodzimierz Słonecki, Violetta Maria Zdunek 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski stwierdził, że uchwała w sprawie 

udzielenia Burmistrzowi Ciechanowca wotum zaufania została przyjęta jednogłośnie. 
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Uchwała Nr 58/X/19 w sprawie podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Ciechanowca wotum zaufania - załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt 7 ppkt 1 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: rozpatrzenie 

projektu i podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Ciechanowiec za 2018 rok. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poprosił Panią Skarbnik  

o omówienie projektu uchwały. 

 

Skarbnik Gminy, Jadwiga Koc: 

Pani Skarbnik powiedziała, że sprawozdanie z wykonania budżetu jest to dość obszerny 

materiał, który zamieszczony jest na Biuletynie Informacji Publicznej, gdzie szczegółowo 

można się z nim zapoznać. Są tam przedstawione tabele jak również część opisowa. Jeżeli 

chodzi o wykonanie budżetu za 2018 rok to zostały zachowane wskaźniki określone w ustawie 

o finansach publicznych. W przeciwnym razie RIO nie wyraziłaby pozytywnej opinii. Dochody 

zostały wykonane w 99 % planowanych środków, natomiast wydatki w 90 % planowanych 

środków, co pozwoliło uzyskać nadwyżkę dochodów nad wydatkami w kwocie 1 434 000,00 

zł. Na tą nadwyżkę składają się środki niewydatkowane przez Szkołę Podstawową w 

Ciechanowcu i jest to 648 000,00 zł. Są to środki unijne, które wpłynęły na rachunek budżetu, 

i które następnie zostały przekazane na rachunek wydzielony szkole. Niestety szkoła nie 

podjęła żadnych zadań zmierzających do wydatkowania tych środków. Środki te zostały 

wprowadzone do budżetu środków 2019 r. i w tej chwili są nadzorowane przez Pana Zastępcę 

Burmistrza i projekt jest realizowany. Następna kwota w wysokości 525 000,00 zł to wpłaty 

ludności na realizację kolektorów słonecznych. Kwota ta również weszła do budżetu na rok 

2019, ponieważ przy realizacji tych kolektorów były dość duże kłopoty. Pan Burmistrz 

przeprowadzał dużo rozmów z wykonawcą. Zadania finansowo zostały rozliczone dopiero w 

lutym 2019 r., a rzeczowo z dużym opóźnieniem na sam koniec 2018 r. i środki te weszły w 

nadwyżkę i stanowią przychody roku bieżącego. W okresie sprawozdawczym zostały spłacone 

kredyty zaciągnięte w ubiegłych latach w kwocie 1 152 000,00 zł, natomiast plan przychodu 

zrealizowany został na 883 000,00 zł. Pani Skarbnik poinformowała, że plan przychodów był 

dużo większy i wynosił 2 683 000,00 zł, gdzie 683 000,00 zł stanowiła nadwyżka z roku 2017, 

natomiast 200 000,00 zł był to kredyt zaciągnięty na koniec 2018 roku. W budżecie na 2018 

rok kredyt planowany był w wysokości 2 000 000,00 zł.  Do tego kredytu, została uzyskana 

pozytywna opinia RIO, ponieważ każda gmina ma indywidualne wskaźniki zadłużenia. W 

sierpniu 2018 r. został wyłoniony wykonawca i została też podpisana umowa z bankiem, jednak 

kredyt nie został zaciągnięty, ponieważ zadanie inwestycyjne związane z kolektorami 

słonecznymi było największym wyzwaniem zamieszczonym w tabeli inwestycyjnej, nie 

zostało zrealizowane Burmistrz podejmując urząd rozpoczął działania zmierzające do jak 

największych oszczędności. Zostały zablokowane wydatki i były ponoszone tylko wydatki 

konieczne do funkcjonowania gminy. W związku z tym nie było konieczności do zaciągania 

kredytu w wysokości 2 000 000,00 zł wynikającego z umowy, a tylko 200 000,00 zł po to, aby 

zapewnić wolne środki na ewentualne wydatki, które mogą się wydarzyć na koniec roku i mieć 

płynność finansową. W związku z tym ostatecznie na koniec roku zaciągnięto nie 2 000 000,00 

zł, a 200 000,00 zł. Kredyt ten został zaciągnięty pod koniec grudnia. Zadłużenie planowane na 

koniec ubiegłego roku w kwocie 10 870 000,00 zł zmniejszyło się i ostatecznie wyniosło 

9 070 000,00 zł. Należy pamiętać, że biblioteka publiczna w Ciechanowcu,  jako instytucja 

kultury posiadająca osobowość prawną zaciągnęła też kredyt, jako wkład środków własnych w 

kwocie 850 000,00 zł w związku z tym jest to też dług gminy, ponieważ biblioteka nie ma 

dochodów własnych i z gminy trzeba jej zapewnić środki na tą spłatę długu. Jeżeli chodzi o 
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budżet to tak jak Pan Burmistrz już wspomniał, pomimo tego, że jest subwencja oświatowa, 

dotacja na dofinansowanie zadań szkolnych, pomimo tego trzeba było 3 630 000,00 zł z 

budżetu gminy dołożyć do funkcjonowania jednostek oświatowych, a 917 000,00 zł trzeba było 

dołożyć do funkcjonowania pomocy społecznej na terenie gminy. Gmina otrzymała również 

środki ze źródeł zewnętrznych i jeżeli chodzi o zadania inwestycyjne to była to kwota w 

wysokości 125 000,00 zł z budżetu Zarządu Województwa Podlaskiego na przebudowę drogi 

żwirowej na odcinku Kobusy-Radziszewo Stare.  67700,00 zł to pieniądze przeznaczone z 

funduszu sprawiedliwości. Został zakupiony zestaw do ratownictwa technicznego dla jednostki 

OSP w Pobikrach, 10 000,00 zł to pomoc województwa podlaskiego na zakup kamery 

termowizyjnej do jednostki OSP w Ciechanowcu, ponad 37 000,00 zł to zwrot środków 

z budżetu państwa stanowiących refundację poniesionych kosztów funduszu sołeckiego 

majątkowych, wydatki majątkowe to była głównie renowacja kościoła w Winnie-Poświętnej. 

Wpłynęło również ok 12000 zł na doposażenie remizy w Winnie-Poświętnej. Również 

z budżetu gminy przekazywane były środki w formie dotacji docelowych czy pomocy 

finansowej i 535 000,00 zł zostało przekazane dla powiatu wysokomazowieckiego na 

przebudowę drogi powiatowej na odcinku Usza Wielka – Ciechanowiec. 70 000,00 zł 

przekazane zostało bezpośrednio dla szpitala ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem na 

dofinansowanie dobudowy klatki schodowej w szpitalu. 1 502 000,00 zł zostało przekazane dla 

podległej instytucji kultury miejskiej biblioteki publicznej w Ciechanowcu na budowę nowego 

obiektu. Był to również wkład własny gminy. 96 000,00 zł zostało przekazane dla parafii w 

Winnej. Odnośnie wydatków majątkowych Pani Skarbnik dodała, że na remonty ogólnie w 

budżecie gminy zostało wydane 508 000,00 zł i główne środki te zostały skierowane na 

remonty dróg gminnych. Natomiast wydatki w ramach funduszu sołeckiego wyniosły 

314 000,00 zł i jest to 94 % planowanych środków.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski zapytał, czy są pytania do 

przedstawionego sprawozdania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący poinformował, że odnośnie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenie 

projektu i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec za 2018 rok, Regionalna Izba 

Obrachunkowa podjęła uchwałę, w której pozytywnie zaopiniowała przedłożone przez 

Burmistrza Ciechanowca sprawozdanie z wykonania budżetu za 2018 r. – uchwała Nr  

II-00321-78/19 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poprosił Przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii i wniosków. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu, Jan Krzysztof Binaś 

powiedział, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec za 

2018 rok. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego, Zygmunt Józef Kosk 

powiedział, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec za 

2018 rok. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, Aneta Joanna Czarnecka powiedziała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec za 2018 rok. Przewodnicząca 

Komisji odczytała opinię Komisji Rewizyjnej dotyczącą analizy sprawozdania z wykonania 
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budżetu za 2018 rok oraz sprawozdania finansowego i informacji na temat mienia 

komunalnego. – opinia stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski odczytał i poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec za 

2018 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenia projektu i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec za 2018 rok 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, 

Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna Sylwia Wilkowska 

NIEOBECNI (4) 

Marek Karolewski, Agata Koc, Włodzimierz Słonecki, Violetta Maria Zdunek 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski stwierdził, że uchwała w sprawie 

rozpatrzenia projektu i podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec za 2018 rok została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 59/X/19 w sprawie rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Ciechanowiec za 2018 rok - stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad pkt 7 ppkt 2 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: rozpatrzenie 

projektu i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ciechanowca za 

2018 rok. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poinformował, że Regionalna Izba 

Obrachunkowa wyraziła pozytywną opinię dotyczącą przedłożonego przez Komisję Rewizyjną 

Rady Miejskiej w Ciechanowcu wniosku o udzielenie Burmistrzowi Ciechanowca 

absolutorium.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poprosił Przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii i wniosków. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu, Jan Krzysztof Binaś 

powiedział, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Ciechanowca za 2018 rok.  
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego, Zygmunt Józef Kosk 

powiedział, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Ciechanowca za 2018 rok . 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, Aneta Joanna Czarnecka powiedziała, że Komisja 

Rewizyjna składa wniosek o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Ciechanowca z tytułu 

wykonania budżetu za 20188 rok. Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Ciechanowcu, po 

pozytywnym zaopiniowaniu sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2018 rok oraz 

sprawozdania finansowego gminy za 2018 rok wnioskuje o udzielenie Burmistrzowi 

Ciechanowca absolutorium z tego tytułu. – wniosek stanowi załącznik nr 9 do protokołu  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poinformował, że Regionalna Izba 

Obrachunkowa w Białymstoku podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia opinii o  przedłożonym 

przez Komisję Rewizyjną w Ciechanowcu wniosku o udzielenie Burmistrzowi Ciechanowca 

absolutorium za 2018 rok. Wiceprzewodniczący odczytał uchwałę podjętą przez Regionalna 

izba Obrachunkowa w Białymstoku. – uchwała Nr II-00322-35/19 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Antoni Malinowski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ciechanowca za 2018 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Ciechanowca za 2018 rok.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, 

Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna Sylwia Wilkowska 

NIEOBECNI (4) 

Marek Karolewski, Agata Koc, Włodzimierz Słonecki, Violetta Maria Zdunek 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski stwierdził, że uchwała w sprawie 

udzielenie absolutorium Burmistrzowi Ciechanowca za 2018 rok została podjęta jednogłośnie. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski pogratulował dla Pana Burmistrza 

Eugeniusza Święckiego otrzymania absolutorium. 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki podziękował za udzielenie wotum zaufania oraz za 

udzielenie absolutorium. Dodał, że to wotum i absolutorium nie jest do końca dla niego, 

ponieważ większość budżetu z roku 2018, była wykonywana przez poprzedniego Burmistrza i 

dodał, że on tylko ten rok zamyka.  Niemniej jednak jeszcze raz podziękował radnym za 

jednomyślne i jednogłośne udzielenie wotum zaufania oraz absolutorium. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski ogłosił 5 minut przerwy. 

 

Uchwała Nr 60/X/19 w sprawie udzielenie absolutorium Burmistrzowi Ciechanowca za 2018 

rok - stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Ad pkt 8 ppkt 1 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: rozpatrzenie 

projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poprosił Pana Burmistrza 

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Skarbnik Gminy, Jadwiga Koc: 

Pani Skarbnik powiedziała, że zmiana ta była konieczna z uwagi na chęć przeniesienia środków 

z funduszu sołeckiego jednego sołectwa pomiędzy działami, dodała, że Pan Burmistrz nie może 

tego zrobić zarządzeniem. Chodzi tu o sołectwo Wojtkowice Stare, które wcześniej planowane 

środki w dziale 600 przenosi do działu 901 i planuje wydać środki na zakup kosiarki traktorowej 

do utrzymania zieleni wokół świetlicy. Druga zmiana dotyczy pomocy społecznej i jest to 

również przeniesienie środków z działu do działu. Chodzi  

o zabezpieczenie koniecznych środków na koszty pobytu jednego mieszkańca gminy 

Ciechanowiec w schronisku dla osób bezdomnych oraz zabezpieczenie środków na 

dofinansowanie ze strony gminy pobytu dwojga dzieci w rodzinach zastępczych. Pani Skarbnik 

dodała, że oba zadania są zadaniami własnymi gminy.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poprosił Przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii i wniosków. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu, Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian  

w budżecie gminy na 2019 rok . 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego, Zygmunt Józef Kosk 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian  

w budżecie gminy na 2019 rok. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok . 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski odczytał i poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA (11) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, 

Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna Sylwia Wilkowska 

NIEOBECNI (4) 

Marek Karolewski, Agata Koc, Włodzimierz Słonecki, Violetta Maria Zdunek 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski stwierdził, że uchwała w sprawie 

zmian w budżecie gminy na 2019 rok została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 61/X/19 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019. - stanowi załącznik nr 12 

do protokołu. 
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Ad pkt 8 ppkt 2 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: rozpatrzenie 

projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych 

FARE w Ciechanowcu.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poprosił Pana Burmistrza 

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki: 

Pan Burmistrz powiedział, że Statut Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE  

w Ciechanowcu nie był aktualizowany od 2004 roku. Dodał, że obejmując urząd chciałby, aby 

Przedsiębiorstwo FARE w przyszłości wykonywało budowę sieci wodociągowych, kanalizację 

i w związku z tym taki zapis w statucie zostaje wprowadzony, jak również zbiórka i transport 

odpadów komunalnych, prowadzenie punktu selektywnej zbiórki odpadów komunalnych.  

Pan Burmistrz zgłosił wniosek o wykreślenie pkt 6 w rozdziale II – administrowanie 

targowiskiem miejskim. Pan Burmistrz dodał, że administrowaniem targowiskiem zajmuje się 

Urząd Miejski. Poinformował, że pozostałe zapisy zostają bez zmian. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poprosił Przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii i wniosków. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu, Jan Krzysztof Binaś 

powiedział, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu 

Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE w Ciechanowcu. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego, Zygmunt Józef Kosk 

powiedział, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu 

Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE w Ciechanowcu. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, Aneta Joanna Czarnecka powiedziała, że Komisja 

Rewizyjna wnioskuje o wprowadzenie do Statutu rozdziału VI – Nadzór nad zakładem. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej zapytała czy Komisje zapoznały się z treścią rozdziału 

VI. Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu 

Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE w Ciechanowcu po zmianami. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski zapytał kto jest za przyjęciem 

wniosku Komisji Rewizyjnej. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenia do Statutu PRK FARE Rozdziału VI - Nadzór nad zakładem. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, 

Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna Sylwia Wilkowska 

NIEOBECNI (4) 

Marek Karolewski, Agata Koc, Włodzimierz Słonecki, Violetta Maria Zdunek 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski stwierdził, że wniosek Komisji 

Rewizyjnej został przyjęty jednogłośnie. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały po zmianie. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski zapytał, kto jest za przyjęciem 

wniosku Pana Burmistrza dotyczącego wykreślenia w rozdziale II pkt 6. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wykreślenie w rozdziale II pkt 6. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, 

Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna Sylwia Wilkowska 

NIEOBECNI (4) 

Marek Karolewski, Agata Koc, Włodzimierz Słonecki, Violetta Maria Zdunek 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski powiedział, że wniosek Pana 

Burmistrza został przyjęty jednogłośnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski zapytał czy są jeszcze pytania do 

statutu po poprawkach i przyjęciu wniosku Komisji Rewizyjnej jak i Pana Burmistrza. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski odczytał i poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE  

w Ciechanowcu po zmianach. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Statutu Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE w Ciechanowcu po zmianach. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, 

Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna Sylwia Wilkowska 

NIEOBECNI (4) 

Marek Karolewski, Agata Koc, Włodzimierz Słonecki, Violetta Maria Zdunek 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski stwierdził, że uchwała w sprawie 

zmiany Statutu Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE w Ciechanowcu po zmianach 

została podjęta jednogłośnie. 
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Uchwała Nr 62/X/19 w sprawie zmiany Statutu Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE  

w Ciechanowcu. - stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad pkt 8 ppkt 3  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: rozpatrzenie 

projektu i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Ciechanowiec. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poprosił Pana Burmistrza  

o przedstawienie informacji. 

 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki: 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki powiedział, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym 

zakład dostarczający wodę, musiał opracować regulamin dotyczący dostarczania tej wody  

i Przedsiębiorstwo FARE taki regulamin opracowało. Regulamin ten był dwukrotnie 

opiniowany przez Wody Polskie i w postanowieniu z 2 kwietnia 2019 roku regulamin ten został 

formalnie dopuszczony do akceptacji i dodał, że w dniu dzisiejszym należy podjąć uchwałę o 

jego przyjęciu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poprosił Przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii i wniosków. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu, Jan Krzysztof Binaś 

powiedział, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Ciechanowiec.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, Aneta Joanna Czarnecka powiedziała, że Komisja 

Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Ciechanowiec. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego, Zygmunt Józef Kosk 

powiedział, że Komisja Budżetu wnioskuje o zmiany zapisów w Rozdziale 8 §12. 1 usuwamy 

zapis "w sposób zwyczajowo przyjęty" zastępując "na stronie internetowej przedsiębiorstwa" 

pozostała część zapisu pozostaje bez zmian. Natomiast w §12.2 usuwamy zapis "w sposób 

zwyczajowo przyjęty" zastępując wyrażeniem "na stronie internetowej  

o zaistniałych nieplanowanych przerwach lub ograniczeniach w dostawie wody podając 

przybliżony czas tych przerw lub ograniczeń" wykreślamy z tego zapisu "o ile przewidywany 

czas ich trwania przekracza 12 godzin" I odczytał treść regulaminu po zmianach. 

Radny Krzysztof Koc powiedział, że z dostępem do internetu w naszej gminie jest różnie  

i dobrze byłoby zamieszczać ogłoszenia także w innych miejscach. Radny postawił dalej idący 

wniosek o zmiany zapisów w Rozdziale 8 §12. pkt 1 i 2 "w sposób zwyczajowo przyjęty" na 

"w sposób zwyczajowo przyjęty (przez internet, telefonicznie, ogłoszenie)" pozostała część 

zapisu pozostaje bez zmian. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany zapisów w Rozdziale 8 §12. pkt 1 i 2 "w sposób zwyczajowo przyjęty" na "w sposób 

zwyczajowo przyjęty (przez internet, telefonicznie, ogłoszenie)" pozostała część zapisu 

pozostaje bez zmian.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Ciechanowiec po zmianach,.  



___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr X/19 z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 6 czerwca 2019 roku 

str.18 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, 

Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna Sylwia Wilkowska 

NIEOBECNI (4) 

Marek Karolewski, Agata Koc, Włodzimierz Słonecki, Violetta Maria Zdunek 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie Gminy Ciechanowiec 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Uchwała nr 63/X/19 w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Ciechanowiec - stanowi załącznik nr 14  do protokołu. 

 

Ad pkt 8 ppkt 4 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: rozpatrzenie 

projektu i podjęcie uchwały w sprawie Lokalnego Programu Wspierania Edukacji 

Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poprosił Pana Burmistrza  

o omówienie projektu uchwały. 

 

Pani Burmistrz Eugeniusz Święcki: 

Pani Burmistrz powiedział, że chcąc docenić pracę zdolnej młodzieży w naszej gminie, 

podziękować za ich solidną pracę oraz promocję Gminy Ciechanowiec w dziedzinie nauki, 

sportu, artystycznej, muzycznej został przygotowany Lokalny Program   Wspierania edukacji 

Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży i jeżeli chodzi o ten program to będą przyznawane stypendia 

za wysokie wyniki w nauce. Załącznikiem do tej uchwały jest wniosek  

o przyznanie stypendium Burmistrza Ciechanowca.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski podziękował dla Pana Burmistrza za 

przedstawienie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu zwrócił się do Pana 

Burmistrza z pytaniem dotyczącym tego, iż Pan Burmistrz zaznaczył, że szkoły 

ponadgimnazjalne prowadzi powiat i zapytał czy Gmina Ciechanowiec też będzie tą młodzież 

doceniać. 

Pan Burmistrz powiedział, że wszystkim nam powinno zależeć, żeby szkoła średnia  

w mieście Ciechanowiec była. Dodał, że według niego miasto, w którym nie ma szkoły średniej 

jest słabym miastem. Poinformował, że Czyżew jest mniejszym miastem, a stypendia dla 

młodzieży ponadgimnazjalnej są przyznawane. Powiedział, że to są nasi uczniowie, uczący się 

na terenie naszej gminy. Daje to też pewna promocje dla szkoły. Pan Burmistrz dodał, że chce 

utrzymać poziom szkoły ponadgimnazjalnej w Ciechanowcu, ponieważ stanowi ona piękną 

tradycję miasta. Dodał, że trzeba wspierać jej funkcjonowanie mimo tego, że gmina nie jest jej 

organem prowadzącym.  
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poprosił Przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii i wniosków. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu, Jan Krzysztof Binaś 

powiedział, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Lokalnego 

Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego, Zygmunt Józef Kosk 

powiedział, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały sprawie Lokalnego 

Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, Aneta Joanna Czarnecka powiedziała, że Komisja 

Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Lokalnego Programu 

Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski zapytał czy są pytania do 

przedstawionej informacji. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski odczytał i poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci  

i Młodzieży. 

 

Głosowano w sprawie: 

Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, 

Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna Sylwia Wilkowska 

NIEOBECNI (4) 

Marek Karolewski, Agata Koc, Włodzimierz Słonecki, Violetta Maria Zdunek 

 

Uchwała nr 64/X/19 w sprawie Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych 

Dzieci i Młodzieży. – załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad pkt 9 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: Informacja z 

działalności Biblioteki i Ciechanowieckiego Ośrodka Kultury i Sportu za 2018 rok. 

 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki powiedział, że sprawozdania z działalności Biblioteki 

Miejskiej i innych instytucji są bardzo obfite w treść, wszyscy radni się z nimi zapoznali więc 

nie ma potrzeby aby przedstawiać je na sesji. Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki poprosił  

o pytania. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Budżetu Zygmunt Józef Kosk, który odnosząc się do Pani 

Dyrektor Biblioteki powiedział, iż na posiedzeniu Komisji Budżetu Rolnictwa i Rozwoju 

Gospodarczego w stronę Pani Dyrektor padło pytanie, na które nie potrafiła udzielić 

odpowiedzi i dlatego teraz zwraca się z prośba o udzielenie odpowiedzi na piśmie  

w przedmiotowej sprawie.  
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W odpowiedzi Pani Dyrektor zapewniła, że takie pismo jest już przygotowane i w dniu 

dzisiejszym będzie do odebrania w sekretariacie. 

 

Ad pkt 10 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: Sprawozdanie  

z realizacji w roku 2018 Wieloletniego Programu Współpracy w latach 2015-2019 Gminy 

Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

Ustawy dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

 

Pan Burmistrz poprosił o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 11 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: Sprawozdanie z 

realizacji w roku 2018 Programu współpracy Gminy Ciechanowiec z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego. 

 

Pan Burmistrz poprosił o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 12 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: Odpowiedzi na 

interpelacji i zapytania radnych. 

 

Głos zabrał Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki, który powiedział, że pierwsze pytanie dotyczyło 

wniosku. Poinformował, że wniosek został złożony, a pytanie o to dlaczego nie został 

pozytywnie rozpatrzony powinno być skierowane do Pana Marszałka, a nie do niego. Ze swojej 

strony Pan Burmistrz dodał, iż w dniu wczorajszym był razem z Panią Skarbnik na podpisaniu 

umów i uzyskali informację, że złożonych zostało 113 wniosków na łączną kwotę1 456 000,00 

zł., a pozytywnie rozpatrzono 34 wnioski, na kwotę 4 980 00,00 zł.,  

z tego wynika, iż ¾ wniosków odpadło. Następna sprawo dotyczyła oświetlenia miasta, a 

dokładnie tego, że zbyt późno są włączane lampy. Pan Burmistrz powiedział, że w tej porze 

roku trudno jest ustawić oświetlenie, ponieważ dni są coraz dłuższe, ale cały czas problem ten 

jest monitorowany. Dodatkowo instalacja i oświetlenie gminy jest w słabym stanie i ulice 

oświetlane są sukcesywnie i przy tym stanie instalacji nie da się włączyć wszystkich naraz. 

Kolejne zagadnienie dotyczyło parku koło Przedszkola. Pan Burmistrz przypomniał, że toczy 

się procedura przekazania tego parku dla miasta, są nawet zagwarantowane środki  

w wysokości 600 000,00 zł na modernizację tego parku i będzie on robiony na pewno  

w przyszłym roku. 

Kolejny problem dotyczy przekręcania znaków. Pan Burmistrz powiedział, że rzeczywiście 

jest to wielki problem i poprosił zebranych do zgłaszania takich sytuacji do referatu inwestycji, 

a Pani Kierownik da zlecenie dla Przedsiębiorstwa FARE i jeżeli jest to w pasie drogowym 

gminy, zostanie to naprawione. 

W dalszej części poruszono temat oddziału rehabilitacji. Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki 

powiedział, iż poinformowany był przez Dyrektora o zamknięciu oddziału rehabilitacji  

z powodów kadrowych, ponieważ pracownicy poszli na długoterminowe zwolnienia lekarskie 

jednak dzięki szybkiej interwencji Przewodniczącej Rady Powiatu Doroty Łapiak sprawa 

została pozytywnie załatwiona i rehabilitacja będzie funkcjonowała. 

Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi na wszystkie pytania. 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski z zapytaniem czy radni 

są usatysfakcjonowani odpowiedziami Pana Burmistrza. Głos zabrał Przewodniczący Komisji 
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Budżetu, który powiedział, że chce powrócić do tematu wniosku, ,,Odnowa wsi”, który 

złożony był w imieniu trzech sołectw, punktowanie było prawdopodobnie większe od sołectw 

połączonych i dodał, że dziwi się dlaczego nie został rozpatrzony pozytywnie . Zapytał Pana 

Burmistrza czy są terminy odwołań i powiedział, że uważa, iż Urząd Marszałkowski powinien 

umotywować swoją decyzję. Dodatkowo dodał, iż starają się pozyskiwać środki z zewnątrz 

zwrócił się o pomoc w napisaniu tego wniosku osoby, które się na tym znają, po drugie tutaj 

nie było dofinansowania z urzędu gminy tylko środki funduszu sołeckiego. Przewodniczący 

Komisji zwrócił się z prośbą do Pana Burmistrza o złożenie odwołania z zapytaniem, dlaczego 

ten wniosek został odrzucony. W odpowiedzi Pan Burmistrz przypomniał, iż Winna w 

ubiegłym roku otrzymała dofinansowanie i to mogło też wpłynąć na decyzję komisji. Pan 

Burmistrz zaproponował skierować to pytanie do Pana Marszałka, dodając, że wczoraj był na 

podpisaniu tych umów i żadna gmina nie otrzymała dwóch wniosków. Przewodniczący 

Komisji Zygmunt Józef Kosk dodał, iż nie były to wnioski bezpośrednie od sołectw tylko od 

gminy, dlatego również odwołanie powinna złożyć gmina. Pan Burmistrz Eugeniusz Świecki 

odnosząc się do zagadnienia odpowiedział, że takiego odwołania nie zamierza składać, 

ponieważ dofinansowanie takie sołectwa otrzymały już w ubiegłym roku. Dodał, że nie miał 

w pływu na to, jakie sołectwa z Gminy Ciechanowiec otrzymają dofinansowania. Dodał, że 

wniosek został widocznie słabo napisany, skoro nie dostał dofinansowania. Głos zabrał Radny 

Krzysztof Koc i zapytał, czy jakieś sołectwo z naszej gminy dostało to dofinansowanie. 

Otrzymał odpowiedź, że tak. 

 

Ad pkt 12 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: Sprawy różne  

i wnioski. 

Wiceprzewodniczący poinformował, iż do Biura Rady wpłynęły pisma: 

1. pismo Wojewody Podlaskiego rozstrzygnięcie nadzorcze stwierdzające nieważność 

zapisu w uchwale Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 16 kwietnia 2019 roku  

w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin i zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze oraz w 

sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych 

nauczycieli obowiązujących w placówkach oświatowych prowadzonych przez gminę 

Ciechanowiec. Dodał, iż w piśmie tym jest uzasadnienie i zostało ono podpisane z 

upoważnienia wojewody przez Panią Zofię Sylwowicz – Dyrektor Wydziału Nadzoru 

i Kontroli przy Urzędzie Wojewódzkim. – pismo stanowi załącznik nr 16 do 

protokołu. 

2. pismo mieszkańców Ciechanowca w związku z ogłoszeniem punktu utylizacji spalarni. 

Wiceprzewodniczący dodał, iż sprawa ta została już przez Pana Burmistrza wyjaśniona. 

– pismo stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

3. pismo wraz z projektem uchwały o nadanie „Honorowego Obywatela Ciechanowca”. 

– stanowią załącznik nr 18 do protokołu.  

4. wniosek Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego, dotyczący zwołania 

wspólnej Komisji, w celu omówienia nadania tytułu „Honorowego Obywatela 

Ciechanowca”. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski dodał, że spotkanie odbędzie 

się po sesji.   

5. Uchwała Rady Powiatu Wysokomazowieckiego w sprawie wprowadzenia zakazu 

używania jednostek pływających o napędzie motorowerowym na terenie powiatu 

wysokomazowieckiego. – stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

6. Pismo Prezesa Sądu w Łomży skierowane do Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

Dotyczące wyboru ławników do Sądu w Wysokiem Mazowieckiem. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski odczytał treść pisma. – 

stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  
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Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan 

Krzysztof Binaś powiedział, że nie ma tego w programie sesji, ale Komisja Oświaty zajmowała 

się przygotowaniem obiektów sportowych do sezonu letniego. Przewodniczący Komisji 

poprosił Panią Dyrektor COKiS o omówienie przygotowań do sezonu. 

Pani Dyrektor COKiS Sylwia Kuczuk – Szymańska, że wypożyczalnia sprzętu wodnego 

zostanie uruchomiona 15 czerwca, kiedy zostanie wprowadzony zakaz używania jednostek  

o napędzie spalinowym. Kolejną sprawą jest kąpielisko, formalnie kąpielisko zostało 

zatwierdzone, jest umieszczone w wykazie kąpielisk, zostały mu nadane prawa kąpielowe. Na 

chwile obecną trwają poszukiwania ratownika. Dodała, że stadion Miejski użytkowany jest od 

kwietnia. 

Radny Przemysław Dybowski zapytał, co jeżeli nie znajdzie się ratownik.  

Pani Dyrektor powiedziała, że musi być ratownik.  

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki powiedział, że może uda się wejść w porozumienie ze strażą, 

żeby to ona czuwała na kąpielisku.   

Głos zabrał radny Krzysztof Koc i powiedział, żeby składać jak najszybciej listy odnośnie 

obwodnicy do Sekretariatu Urzędu Miejskiego. Dodał, że nie zmieniła się żadna trasa 

obwodnicy. Podpisy zbierane są za obwodnicą, a nie za zmianą jej biegu. 

Pan Burmistrz powiedział, że na zmianę biegu obwodnicy trzeba by było robić nowy projekt, 

co wiąże się z dużymi kosztami. Dodał, że podpisy zbierane są w celu przyspieszenia budowy 

obwodnicy, w kształcie, w jakim została zaprojektowana.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski zapytał czy są jeszcze pytania. 

Glos zabrał Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki i powiedział, że nie jest jego Winą, iż wniosek 

Winny nie został rozpatrzony pozytywnie. Powiedział, że nie wie, dlaczego wniosek ten nie 

dostał dofinansowania.  

Głos zabrał przewodniczący Komisji Oświaty jak Krzysztof Binaś i zapytał czy Pan Mecenas 

obecna na sesji będzie miała dyżury w gminie dla mieszkańców. 

Pan Burmistrz poinformował, że ma podpisaną umowę z Kancelarią na obsługę Rady Miejskiej 

w zakresie obecności Pani Mecenas lub Pana Mecenasa na sesjach jak również całą obsługę 

internetową urzędu. Dodał, że może popisać umowę o obsługę w zakresie cotygodniowych 

dyżurów, natomiast wiąże się to z dodatkowymi kosztami. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski zapytał czy są jeszcze pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 12 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski podziękował za udział w sesji  

i zamknął obrady X Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które jest 

przechowywane. 

 

 

Protokołowała: 

Wioleta Kierska 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

 

 

Antoni Malinowski

 


